
Nr. Broby Antenneforening  
Generalforsamling d. 22-03-2023 i verandaen i hallen  
 
8 medlemmer mødt + Erik Madsen + bestyrelsen + Jesper suppleant 
 

1. Valg af Dirigent.  
Bestyrelsen foreslog Erik Madsen. 
Erik Madsen konstaterede, at generalforsamlingen er lovligt indvarslet og dermed 
beslutningsdygtig. Ingen protester. 
  

2. Aflæggelse af formandsberetning:  
 
Mikael aflagde beretning – og orienterede også om det mere tekniske omkring den nye 
platformsløsning hos YouSee. 
 
Mikael takkede bestyrelsen for et godt samarbejde. 
 
Spørgsmål fra salen: 
 
Der var ingen spørgsmål fra salen 
 
Beretningen blev godkendt. Og kan ses på vores hjemmeside. 
 
  

3. Aflæggelse af regnskab:  
 
Leif gennemgik hovedpunkterne i regnskabet og forklarede de poster, som stikker lidt af i 
forhold til 2021. 
 
Han nævnte at 87% af medlemmerne i foreningen har bredbånd.  

 
 
Regnskab blev godkendt  
 
Efter godkendelse af 2022 regnskabet orienterede Leif om budget for 2023 – som i det 
foreliggende vil give et overskud på kr. 9.000 ca. 

 
 
Spørgsmål til regnskabet: 
 
Finn – hvorfor er omkostningen til fuldservice faldet så meget. 
Leif svarede, at det skyldes at vi har ændret kontrakt – så betaling for Fuldservice indgår i 
pakkeprisen i dag. 
Det betyder at det er YouSee som står for ansvaret med Service, men vi har krævet og fået 
indført at det er Dansk Kabel Tv der udfører arbejdet som tidligere. 

 
 



Thomas spurgte - er vore kabler i jord sikret til fremtidig internet trafik – svaret var de er 
fuldt funktionsdygtige og lever op til tidens krav. 
 
Men grundet den i øjeblikket store graveaktivitet i Nr. Broby, frygter vi kabelskader, som 
måske ikke opdages her og nu. 
 
Der blev yderligere spurgt til, om vi hensatte midler til evt. at udbygge anlægget, hvis det 
blev nødvendigt i forhold til trafik m.m. – Grundet gode kontrakter har vi midlerne, men pt. 
ikke behov for yderlige investeringer. 
Derfor er der de sidste 3 år brugt midler til at holde Prisen på Grundpakken 
konkurrencedygtigt.  
 
Regnskabet blev godkendt. 
 

4. Fastsættelse af kontingent og gebyrer  
 
Vi har fra 1. januar sænket kontingentet, så vi nu betaler 240 kr. om året. 
Ingen ændringer i gebyrer – de følger YouSees prisliste. 
 
Beslutningen godkendt.  

  
5. Indkomne forslag  

Ingen.  
  

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer  
På valg er Mikael Johansen, Gitte Borup og Lars Henrik Jørgensen. Alle 3 genopstiller. 
Alle genvalgt med applaus 
 

 
7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen.  
       Bestyrelsen foreslår Jesper Spatzek Nielsen som 1. suppleant – og Jan Agergaard som 2  
       suppleant. 
 
       Alle valgt med applaus. 
 

  
8. Valg af revisorer  
       Finn Knudsen modtager genvalg som revisor. Bestyrelsen foreslår Kirstine Rasmussen som          
       revisor nr. 2. 
 
       Alle valgt med applaus. 
 
 
9. Valg af Revisorsuppleant  

Finn Pedersen genvalgt  
  
Valgt med applaus.  



  
10. Eventuelt  

 
Alt kan drøftes intet kan besluttes 
 
Finn spørger om kr. 240,00 er inkl. Moms – det blev bekræftet 
 
Leif tilføjer at vi også bruger sænkningen af kontingent til at yde tilskud til 
bredbåndsprisen. 
 
Spørgsmål til drift – Thomas spørger om der er sammenfald mellem fiberudlægningen og 
den lidt ustabile drift, som nogen oplever.  
 
Mikael orienterede om den igangværende afklaring på de indmeldte pixeleringer og ustabil 
drift. YouSee har lovet at det hele er udbedret indenfor de næste 2-3 uger. 
 
Bestyrelsen har fuld fokus på at holde YouSee op på at få det udbedret. 
 
Finn får jævnligt meddelelsen – kanalen er ikke indlæst korrekt – men når han skifter kanal 
og skifter tilbage, så virker det. Mikael anbefalede, at man engang om ugen slukker TV-
boksen på strømknappen, den henter ofte mere opdatering ind på den måde. 
 
Bestyrelsen blev anbefalet at informere ud omkring den fejl i software, som lige nu driller 
nogle steder. Det blev taget til efterretning. 
 
 
  
Referent:  
Sekretær Gitte Borup / 22. marts 2023  

  
 


